



The Group's volunteer team receives recognition at the Hong Kong Volunteer Award with a Corporate Award
集團義工隊在「香港傑出義工獎」中獲頒企業獎



The volunteer team works with people from different backgrounds at A Hundred People's DIY Activity to support social inclusion
義工隊派員參與「百人手作大聯盟」，與社會上不同人士合作，支持社會共融

Serving the community relentlessly

服務社群 關懷無間

Established in 2003, the SHKP Volunteer Team leverages corporate expertise and creativity to help those in need and to live out the Group's Building Homes with Heart spirit.

More recognition for dedicated service
Supported by the Group's management, the volunteer team is made up of staff and their relatives and friends. To spread the spirit of volunteering, residents of properties managed by the Group are encouraged to participate. Even the beneficiaries are influenced to serve others in need.

In recognition of their dedication, the Group's volunteer team received a Corporate Award at the 7th Hong Kong Volunteer Award organized by the Agency for Volunteer Service, representing the one-and-only corporate winner this year. The team's efforts were further praised at the Hong Kong Volunteer Award presentation ceremony hosted by the Social Welfare Department where, in recognition of serving more than 120,000

hours last year, they received a second runner-up in the 2016 Highest Service Hour Award for Private Organisations – Category 1. This is the eighth consecutive year that the team has been ranked among the top three.

Supporting social inclusion
At a Social Inclusion Carnival featuring A Hundred People's DIY Activity organized by the Christian Family Service Centre, the volunteers worked with the disabled to make leather crafts to show the public the abilities and contributions made by people of different abilities. At the carnival, the team also arranged games at their booth to further spread social inclusion.

集團義工隊「新地義工Team力量」自2003年成立至今，一直秉承集團「以心建家」的理念，運用企業專長及創意，持續為社會上有需要的人士提供協助。

投入服務 再獲表揚
義工隊獲得管理層的支持，匯聚員工及親友服務社群，並且鼓勵集團轄下屋苑

的住戶參與義務工作，同時感染受助者投入義工行列，回饋社會，令義工精神得以薪火相傳。

義工隊投入助人，表現出色，屢獲肯定。早前在義務工作發展局主辦的「第七屆香港傑出義工獎」中，獲頒企業獎，成為今屆唯一得獎企業。另外，在社會福利署主辦的「香港義工嘉許禮」中，義工隊憑著去年逾120,000服務小時，獲得2016年度最高服務時數獎（私人團體 – 組別一）季軍，更是連續第八年獲最高服務時數獎頭三名。

身體力行 支持共融
義工隊早前參與了基督教家庭服務中心主辦的「百人手作大聯盟」暨共融嘉年華，與殘疾人士合作，共同製作皮革手工，讓公眾人士確認不同能力者的才能和貢獻。義工隊更派員負責嘉年華攤位，協助公眾人士與殘疾人士一起玩小遊戲，以實際行動支持社會共融。